



communiqué

N^o: 1
No.: 1

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

JANUARY 6, 1982
LE 6 JANVIER 1982

NORTH ATLANTIC COUNCIL SPECIAL MINISTERIAL MEETING BRUSSELS, JANUARY 11, 1982

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mark MacGuigan, announced today that he will meet with his NATO counterparts in Brussels on January 11 at a special meeting of the North Atlantic Council convened to discuss the situation in Poland.

Under the circumstances, it has been necessary to postpone Dr. MacGuigan's visit to Colombia, which was to have taken place January 11-13. The latter visit will be rescheduled to a mutually convenient time.

* * *

RÉUNION SPÉCIALE DES MINISTRES DU CONSEIL DE L'ATLANTIQUE NORD BRUXELLES, LE 11 JANVIER 1982

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mark MacGuigan, a annoncé aujourd'hui qu'il rencontrera ses homologues de l'OTAN à Bruxelles le 11 janvier lors d'une réunion spéciale du Conseil de l'Atlantique Nord convoquée pour discuter de la situation en Pologne.

Dans les circonstances, il a été nécessaire de remettre la visite que M. MacGuigan devait effectuer en Colombie du 11 au 13 janvier. Cette visite aura lieu à une date mutuellement convenable.